
اردبیـل شایسـته حضـور در لیـگ
دسته اول والیبال

رئیس سازمان والیبال ساحلی کشور در بازدید یک روزه از امکانات و
تاسیسات زیر بنائی استان ، برای راه اندازی هرچه سریعتر این رشته

در سطح استان تاکید کرد.

بدون شک با پشتکار و پیگیری های رئیس هیات والیبال استان و
همکارانش تفاهم نامه منعقد شده با شورای شهر و شهردار سرعین مبنی
بر احداث و ایجاد زمین استاندارد والیبال ساحلی در کمترین زمان

ممکن اجرائی خواهد شد.

به دنبال درخشش تیم ملی والیبال جمهوری اسلامی در سال های اخیر ،
علاقه مندان به این رشته در سطح استان افزایش چشمگیری داشته و
اجرای برنامه های متنوع و ایجاد محیطی امن و قابل اعتماد و بهره
بردن از سالن اختصاصی و دعوت به کار اکثریت مطلق اهالی والیبال ،

این رشته و طرفداران آن را برای آینده روشن امیدوار کرده است.

با وضعیت فعلی هیات والیبال استان اردبیل و با به کارگیری مربیان
نامی و آگاه در رده های پایه ضرورت حضور تیمی از استان در رقابت
های لیگ والیبال کشور کاملا احساس می شود. وجود رابطه صمیمی بین
هیات والیبال استان و فدراسیون ، توانایی اعضای هیات در چانه زدن
برای احقاق حق استان علاقه مندان به این رشته را امیدوار می کند
که اگر قدم پیش گذاشته شود والیبال استان می تواند در لیگ های
کشوری به خوبی از حیثیت والیبال منطقه دفاع کرده و نتایج قابل

قبولی کسب نماید.

تعویض کفپوش سالن شش هزار نفری و استفاده از نوع استاندارد آن
میزبانی مناسب و آبرومندانه در رقابت های لیگ کشوری را فراهم
کرده است و چنانچه تیمی از استان در لیگ حضور داشته باشد این امر
تضمین کننده آینده ای درخشان و پرثمری برای این رشته دوست داشتنی

است.

شهرداری  و شورای شهر اردبیل می تواند با تحت پوشش قرار دادن یک
تیم والیبال در رقابت های لیگ یک خدمت قابل توجهی به جوانان و
آینده سازان منطقه و والیبال استان بکند. حضور یک تیم در رقابت
های لیگ والیبال می تواند سالن شش هزار نفری رضازاده را مملو از
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تماشاگر کرده و شور و نشاط خاصی به جامعه ورزش ببخشد.

هزینه هائی که برای حضور یک تیم خوب و قدر در لیگ یک والیبال
مورد نیاز است نمی تواند با هزینه های یک تیم فوتبال برابری
بکند. نادر فلاحی رئیس هیات والیبال استان در جواب سوال ما که
برای بستن یک تیم خوب جهت حضور در رقابت های لیگ چه میزان اعتبار
می تواند جوابگو باشد گفت که در صورت آمادگی حمایت کننده مالی ،
هیات استان قادر است مجوز حضور یک تیم از استان در لیگ یک را اخذ

کرده و برای یک فصل 500 میلیون تومان می تواند کارساز است.

البته ناگفته پیداست با توجه به حاکمیت روحیه خدمتگزاری در هیات
والیبال تیم حاضر از استان در رقابت های لیگ به طور کامل از
حمایت های هیات استان برخوردار شده و این ادعا در عمل کاملا قابلا

قابل اثبات است.

امید است شهردار و شورای شهر و مسئولین سازمان فرهنگی ورزشی
شهرداری با آینده نگری و برای پیشرفت و توسعه والیبال این مورد
را در دستور کار قرار دهند و با جواب مثبت دادن به این خواسته،

خانواده والیبال استان را شاد و خوشحال نمایند.


